

إشعار حقوق النشر: حقوق النشر © يونس ناجح 2024

كل الحقوق محفوظة. "لمسة" هي ملكية فكرية ليونس ناجح. يخضع استخدام هذا البرنامج لشروط اتفاقية الترخيص المرفقة. اتفاقية الترخيص: اتفاقية الترخيص "لمسة"

1. منح الترخيص :

يمنحك يونس ناجح ترخيصًا غير حصري وغير قابل للتحويل لاستخدام "لمسة" بموجب الشروط والأحكام المنصوص عليها في هذه الاتفاقية.

2. القيود :

أ. لا يجوز لك تعديل البرنامج أو إجراء هندسة عكسية له أو إلغاء ترجمته أو تفكيكه.
ب. يُحظر الاستخدام التجاري للبرنامج أو توزيعه أو إعادة بيعه دون الحصول على إذن صريح.

3. حقوق الطبع والنشر :

تحمي قوانين حقوق النشر ومعاهدات حقوق النشر الدولية البرنامج. يحتفظ يونس ناجح بجميع الحقوق والملكية والمصالح المتعلقة بالبرنامج.

4. إخلاء المسؤولية عن الضمان :

يتم توفير البرنامج "كما هو" دون أي ضمان من أي نوع. يونس ناجح ينكر كافة الضمانات، سواء كانت صريحة أو ضمنية.

5. حدود المسؤولية :

لن يكون يونس ناجح مسؤولاً بأي حال من الأحوال عن أي أضرار تنشأ عن استخدام البرنامج أو عدم القدرة على استخدامه. عن طريق تثبيت البرنامج أو استخدامه، فإنك توافق على الالتزام بشروط وأحكام اتفاقية الترخيص هذه.

عن طريق تثبيت البرنامج أو استخدامه، فإنك توافق على الالتزام بشروط وأحكام اتفاقية الترخيص هذه. للاستفسارات المتعلقة بالترخيص أو أي أسئلة أخرى، يرجى التواصل معنا من خلال البريد الإلكتروني بـ

Contact@Lamsa-App.com.

Copyright Notice: Copyright © Youness Najeh 2024

All rights reserved. The LAMSA ("لمسة") is the intellectual property of Youness Najeh. The use of this software is governed by the terms of the accompanying license agreement. License Agreement: LAMSA ("لمسة") License Agreement

1. Grant of License:

Youness Najeh grants you a non-exclusive, non-transferable license to use the LAMSA ("لمسة") under the terms and conditions set forth in this agreement.

2. Restrictions:

- a. You may not modify, reverse engineer, decompile, or disassemble the Software.
- b. Commercial use, distribution, or resale of the Software without explicit permission is prohibited.

3. Copyright:

Copyright laws and international copyright treaties protect the Software. Youness Najeh retains all rights, title, and interest in and to the Software.

4. Disclaimer of Warranty:

The Software is provided "as is" without warranty of any kind. Youness Najeh disclaims all warranties, whether express or implied.

5. Limitation of Liability:

In no event shall Youness Najeh be liable for any damages arising out of the use or inability to use the Software.

By installing or using the Software, you agree to be bound by the terms and conditions of this license Agreement.

For inquiries regarding licensing or any other questions, please contact Contact@Lamsa-App.com.